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Hejtman LK Martin Půta pokračoval v závěru minulého týdne v  pravidelném setkávání se
zastupiteli obcí a měst a občany Libereckého kraje, tentokrát navštívil Chrastavu.

Po celý den jej doprovázel starosta města Michael Canov, který na úvod ukázal hostovi tři
kroniky či pamětní knihy města, do té nejnovější se Martin Půta také podepsal.

„Návštěva Chrastavy je poněkud odlišná, než u jiných měst, neboť jako starosta sousedního Hrádku
nad Nisou jsem se zúčastňoval nejrůznějších akcí, které město pod vedením starosty Michaela
Canova, kterého znám již více než deset let, pořádalo. Přesto mi tu jako hostitel představil
zajímavosti, které jsem ještě pořádně neviděl, neznal nebo o nich nevěděl - například transbordér
v Andělské Hoře, Muzeum hasičské techniky nebo fungování oddílu kolové,“ hodnotil stručně
návštěvu hejtman.

Před tím hejtman postupně navštívil ZŠ, oddíl kolové TJ Spartak a firmu Benteler.

Po pracovním obědě se starosty okolních obcí v restauraci na Koňské farmě Vysoká, kde se
setkali i s majitelkou farmy Václavou Jarošovou, se hejtman zastavil v Oblastní charitě Liberec
– Domově sv. Vavřince Chrastava, dále ve společnosti Vzduchotechnika a projel se zmíněným
transbordérem. Po setkání s osadním výborem v Andělské Hoře ještě zavítal do Muzea hasičské
techniky. Beseda s občany a zastupiteli města v Centru volnočasových aktivit v Chrastavě
návštěvu hejtmana završila.

Základní školu hejtmanovi představil ředitel Aleš Trpišovský, který se pochlubil mnoha
vědomostními a sportovními úspěchy žáků, a také naznačil vizi, jak bude škola vypadat



v budoucnu.  Po pozdravení s učiteli a žáky jej starosta, bývalý učitel chemie na škole, vlákal do
odborné chemické učebny. Pokus s výrobou vodíku se vydařil, hejtmanovi pěna jakési kapaliny
bouchla po zapálení sirkou učitele v ruce, ale vše za bedlivého dozoru žáků a chemikáře dobře
dopadlo. (viz také: http://www.youtube.com/watch?v=vWglINfZZ_E )

Hejtman pokračoval v jízdě na návštěvu sportovní haly, kde na něj již čekali hráči oddílu
kolové TJ Spartak Chrastava včele s trenérem Ladislavem Cellerem. Jízda na speciálním kole
hejtmanovi příliš dlouho netrvala, ale stačila jej přesvědčit, že to není snadný sport.

„Počítáme s opravou haly v co nejkratším termínu,“ informoval mimo jiné hejtmana starosta. (Viz
také http://www.youtube.com/watch?v=ZUhK96oY22g ).

Mimo plán návštěvy stačil hejtman navštívit budovu kina a také školní jídelnu, kde všichni
ochutnali skvělé menu – polévku s játrovými knedlíčky a řízek.

Poté si prohlédl závod Benteler ČR s.r.o., který mu prezentovali jednatel společnosti Petr
Marijczuk, technický ředitel závodu Chrastava Jan Černý a Robert Poláček z personálního
oddělení. „Po celém světě zaměstnáváme skoro čtyři a půl tisíce lidí, významným zaměstnavatelem
jsme i v Chrastavě, Liberci a Rumburku,“ prozradil jednatel. (viz také
http://youtu.be/MTvW1-UzLi4 )

Obdobně svůj závod Vzduchotechnik, s.r.o. představili jednatelé Petr Šťastný a Jiří Svoboda.

(Viz také:  http://youtu.be/G5voQ-NbUM4 )

V Domově pokojného stáří - Domově sv. Vavřince hosty přivítali ředitel Oblastní charity
Liberec František Sehoř, vrchní sestra Helena Hlavatá, pověřená vedením Domova sv. Vavřince
a Věra Smolová.

„Domov funguje již 20 let,“ připomněl letošní jubileum ředitel. Hejtman se seniory pohovořil na
jejich pokojích.

(Viz také: http://www.youtube.com/watch?v=6j5sZzPYt58 ).

Úplnou novinkou byla pro hejtmana jízda transbordérem u Andělské Hory, setkání se zdejším
osadním výborem (viz také http://www.youtube.com/watch?v=4BA9Mr-NEU )

a první návštěva Muzea hasičské techniky. (Viz také:
http://www.youtube.com/watch?v=0wqguf8zKq8 ).

Beseda s občany a zastupiteli se nesla v tradičním trendu obdobných besed v jiných městech –
doprava, dopravní obslužnost a podobně. Problém se stavbou silnice do Vítkova slíbil hejtman
řešit, zdůraznil také, že jisté trápení místních obyvatel skončí nejpozději v listopadu, kdy bude
stavba dokončena.

„Také se budu zabývat námětem občanů, kteří potřebují, aby meziměstský autobus zastavoval také
na Šaldově náměstí v Liberci, neboť by to tak měli blíže na vyšetření do nemocnice,“ řekl hejtman.
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Michael Canov na závěr připomněl, že podle „Zprávy o stavu povrchu vozovek na silnicích II.
a III. třídy v Libereckém kraji k 30. 6. 2014“, kterou pro Liberecký kraj vypracovala společnost
PavEx Consulting, s.r.o., má nejlepší stav krajských komunikací v celém Libereckém kraji právě
město Chrastava.

„Toho si samozřejmě vážíme. Věřím, že spolupráce s Libereckým krajem bude v tomto dobrém duchu
pokračovat,“ poděkoval za návštěvu starosta.

„Věřím, že za cca dva roky, při dalším Dni s hejtmanem ve vašem městě, se opět v Chrastavě setkáme
a budeme moci objevit další zajímavá místa a opět hovořit se skvělými lidmi,“ loučil se Martin Půta.
(Viz také http://youtu.be/qnrfY-8gatk )

Viz také webové stránky města http://www.chrastava.cz/
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